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Styrelsemöte 
4 december 2019 

Närvarande: Vice ordförande Vendela Folke, Ledamot Julia Nordlöf, Ledamot Pernilla 
Karlsson, Kassör Martin Labbé.  

Ordförande Markus Clasén ansluter vid 12.21

Vice ordförande öppnar mötet 12.01

1. Fika & Samkväm

2. Styrelsen beslutar att trycka upp fler nycklar för att ha en ”styrelsens nyckelknippa”

3. Styrelsegasque 15/12 - planer för gyckel  
diskuteras även andra aktiviteter på kth, bergslusse etc.

8. Ekonomi - ekonomiredovisning hos utskotten har kommit igång. 

5. Vintermötet, när vill vi ha detta, enligt stadgar under 2 första veckorna under 
vårterminen. Tar detta så sent som möjligt.

6. Plansch för sektionen på sektionens anslagstavla. På gång, två foton kvar att ta.

7. Byggande i amöban. Det kommer byggas i amöban under några dagar, avvaktar med 
detta. Pågår from. Denna vecka till 12/12, bör inte störa någon aktivitet.

8. Övriga frågor: Studienämndsmöte diskuteras, Julia som ansvarar för detta har fått 
kontakt med åk. 1 & 3. Under denna punkt ansluter Ordförande till mötet. 
Gips & fotorummet - förslagsvis 1-2 gipsansvariga i varje studio. Föreslås av Julia efter 
samtal med skolan. Fotorummsansvariga i varje årskurs finns, förslaget system verkar ok 
enligt styrelsen. 
 
9. Jonathan Lindgren begär att bli entledigad från sitt styrelseuppdrag. Styrelsen 
accepterar detta.

 
Ordförande avslutar mötet 12.58


